
KOMENDA MIEJSKA PAŃSTWOWEJ STRAŻY POŻARNEJ W CHEŁMIE 

Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej znajduje się na ulicy Prymasa Stefana 

Wyszyńskiego 2B w Chełmie  

Komendą Miejską Państwowej Straży Pożarnej w Chełmie kieruje Komendant Miejski 

Państwowej Straży Pożarnej młodszy brygadier Artur Rutkowski  

Komendantowi w pracy pomaga zastępca komendanta oraz pracownicy wydziałów i sekcji.  

 

Czym zajmują się strażacy? 

Strażacy pracują w dzień i w nocy:  

• gasząc pożary,  

• pomagając osobom, które uległy wypadkom drogowym, 

• ratując i pomagając zwierzętom,  

• pomagając chronić budynki, urządzenia i przedmioty w czasie nagłych zdarzeń na 

przykład burzy,  

• sprawdzają czy budynki są zabezpieczone przed pożarem i czy w razie wybuchu 

pożaru można z nich szybko uciec,  

• uczą Strażaków Ochotników oraz osoby odpowiedzialne za ochronę przed pożarem 

w zakładach pracy,  

• sprawdzają sprzęt i wyszkolenie strażaków z podległych jednostek,  

• uczą dzieci i młodzież jak bezpiecznie zachowywać się w różnych sytuacjach. Takie 

sytuacje to na przykład burza lub powódź. 

 

Żeby załatwić sprawę w Komendzie możesz:  

Napisać pismo i wysłać na adres:  

Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej w Chełmie 

ul. Prym. S. Wyszyńskiego 2B 

22-100 Chełm  

Zadzwonić na numer: 82 565 34 28  

Wysłać fax na numer: 82 565 55 50  

Wysłać e-mail na adres: km_chelm@straz.lublin.pl  

Przynieść pismo do Komendy na ulicę Prym. S. Wyszyńskiego 2B w Chełmie.  

Musisz zadzwonić domofonem i powiedzieć, że chcesz zostawić pismo.  

Napisać pismo i wysłać je za pomocą platformy e-PUAP: www.epuap.gov.pl.  

ePUAP to skrót nazwy Elektroniczna Platforma Usług Administracji Publicznej.  

Do tego sposobu trzeba mieć Internet i swoje konto w ePUAP. 


